
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. februar 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Vil ministeren redegøre for, hvad regeringen agter at foretage sig på baggrund af nye 
oplysninger om, at Mærsk ender med en skatteprocent på mindre end 3 promille af 
deres historiske overskud i 2021 og ligeledes redegøre for, om det efter ministerens og 
regeringens opfattelse er et retfærdigt og tilfredsstillende skatteniveau også med henblik 
på, at skatteniveauet ventes af falde yderligere for 2022 samt redegøre for ministerens 
overvejelser i forbindelse med opgørelsen af Mærsks skatteniveauer for 2020 og 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Pertou Mach (EL).

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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